
Mocht u het nog niet doorhebben, gipsymuziek is hotter than heli. Ba

ai Va Voi en Balkan Beat Box worden zodanig gehypet dat ze niet m

ten op welk festival ze eerst moeten spelen. Dichter bij huis krijgt

Jullie zijn toch al een aantal jaren vrij actief. Heeft deze cd niet wat lang op zich laten wachten?
Gregor Engelen: "Dat komt omdat er vooral in het begin vrij veel bezettingswisselingen waren,
zonder papieren .. . We,konden bovendien geen geld sparen, laat staan een cd opnemen
een platendeal kregen, begon het vooruit te gaan. Maar het heeft ook te maken met muz
Het heeft .een tijdje geduurd om onze muziek te finetunen. Gipysmuziek en ska zijn nog
gecombineerd, er zijn wel groepen die in een paar nummers er wat mee spelen, maar
enigen die een heel repertoire opbouwen rond ska-beats met gipsy-melodieën. De com
factoren , maakt dat we wat hebben moeten zoeken. Ondertussen zijn we met 10 bandleden,
heeft .wellang geduurd om te staan waar we nu staan."
De band heeft inderdaad erg uiteenlopende roots. Ben je bewust op zoek gegaan naar
personen?
Gregor: "Bewust op zoek,mja... Ikspeelde vroeger al met Mukti, de gitarist, samen in een
en we wilden eigenlijKallebei terug iets doen met ska. Het was vooral een kwestie van samen
maken,Mukti speelt àl9 jaar bij Belgian Associality,en ik zat ook nog in de Ambrasband.lk
bezig metzigeunermuziek en ik wilde die twee dingen graag combineren. De anderen zijn er
aan bijgekomen. Filip (bas) was vooral met klezmer bezig, dus die kan het wel aan om co
en melodieën te spelen, Mukti is opgeleid aan de jàzzstudio... Er zijn een paar mensa
qsvraaqd om mee te spelen, maar anderen zijn ook gewoon komen aanwaaien, die
juiste moment op de juiste plaats."

Zigenuermuziek = gevangenis
Is het niet ongelooflijk frustrerend als je met zo'n komen en gaan van muzikanten wordt
geconfronteerd? Je wilt toch ergens naartoe, je wilt toch je ei kwijt?
Gregor: "Vooral in het begin was het om zot te worden . We speelden aanvankelijk met een stel
zigeuners en die hadden echt een andere kijk op de zaken. Om te beginnen zagen zij hetidee om ska
en zigeunermuziek te combineren absoluut niet zitten, ze dachten dat dat nooit zou marcheren. Toen
bleek dat het wel werkte, rezen er weer problemen rond ... hoe zal ik het zeggen... het leiderschap. Zij zijn
gewend om met een leider te werken, zij hebben echt een chef nodig . terwijl wij uit het punkmilieu kome
Het idee van een leider staat daar helemaal haaks op, omdat we gewoon zijn om alles dernee " te
beslissen. Ook hun manier van muziek maken, verschilt nogal van wat wij in gedachten hebb
week repeteren was er bij die gasten niet bij, dus het heeft wel behoorlijk wat moeite gek
discipline in te krijgen. Ondertussen speelt iedereen ook nog eens in andere bands ... Somswas
een hel om repetities geregeld te krijgen, maar ik benwel erg tevreden over het eindresu <"

nu in Nederland op plaatsen en voor een publiek dat je in België alleen maar kent van de gr
De laatste jaren merk je in België toch een groeiende cultuur en een stijgende interesse vo
cross-over muziek brengen.
Gregor: "Antwerpen is daar een beetje een pionier in geweest , door fanfaregroepen
uit te'nbdigen en fanfarefestivals te organiseren. Nederland is ook op de kar
gesprongen,maar daar hebben ze onmiddellijk doorgebeten en zijn er verder in
gegaan. We hebben in de Melkweg het voorprogramma verzorgd van Balkan Beat
Box. Man! Daar was duizend man én die gingen vanaf het eerste
nummer volledig uit hun dak. Fantastisch. Maar zigeunermuziek is
op dit moment echteen hype en wij zitten op die golf.. ."
Ergens altijd wat raar, niet? Opeens staat het genre volop in de
belangstelli ng, terwijl het toch allesbehalve nieuwe muziek is.
Gregor: "Klopt, maar de situatie is nu anders dan vroeger.
Zigeunermuziek is in de Baikanlanden heel lang verboden


